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Z A P I S N I K
sa 196. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 18. ožujka 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika
Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice
Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka
za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg
vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica pružanja socijalnih usluga  pomoć u kući i osobnih
asistenata u nastavi s djecom s poteškoćama u razvoju, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice,
Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Dragan Abramović, Petar Hrg, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Naglasak je na fiskalnoj odgovornosti, došlo je do izmjene upitnika, dodana su nova pitanja,

postojeća su izmijenjena. Rok za izradu je 31. 3. 2016.
- Aktivnosti na izradi godišnjeg izvršenja proračuna. 
- Aktivnosti  vezane  uz  prijem  vježbenika,  stanove  sa  stanarskim pravom  te  oko  primjene

Zakona o financiranju JLS.
- Obračun drugog dohotka za kuću „Rački“ i meteorološku stanicu, isplata stipendija, JOPPD za

veljaču.
- Komunikacija s Erste bankom vezano uz naše obveze za korištenje minusa po računu.
- Prikupljanje ponuda za oročenje sredstava od pok. Janet Majnarich.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Stručna obrada nove građe.
- Prelazak na novi knjižnični program koji financira PGŽ što će biti veliki pomak u poslovanju,

a dobit ćemo i e-katalog.
- Aktivnosti vezane uz reviziju i otpis knjiga.
- Književna večer s Enverom Krivcem.
- Prijava na natječaj za javne potrebe.
- Utorkom je čitanje u Domu za stare i nemoćne „Vila Vinka“.
- Radijska emisija u kojoj će se promovirati Enver Krivac.
- Aktivnosti oko slikovnice čija se promocija ubrzo očekuje.
- Sakupljene slikovnice odnijete su u Centar za socijalnu skrb Delnice.

DAVORKA GRGURIĆ
- Konzultacije vezane za rekonstrukciju nogometnog stadiona, popunjen je obrazac za prijavu u

projekte PGŽ.
- Dovršeno je prikupljanje obrazaca za Katalog za investitore PGŽ.



- Jučer su se sastale dvije radne skupine – za gospodarstvo te za društvene djelatnosti i turizam
u sklopu izrade Strategije ukupnog razvoja. Slijedi izrada zapisnika.

- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade te postupak po pristiglim žalbama.
- Ovrhe za komunalnu naknadu za 2016. godinu.
- Informacija: Porezna uprava vratila je račun za komunalnu naknadu jer je prostor koji koriste

u vlasništvu RH i nisu dužni plaćati. Kontaktirana je Udruga gradova, dostavljen im je dopis
Porezne uprave i još neki podaci koje su tražili jer pripremaju podnošenje zahtjeva za ocjenu
ustavnosti. Sada više nisu u pitanju samo vojni objekti, pojavila se Porezna, imamo i stanova u
vlasništvu RH, Hrvatske šume…… Pročelnica je pojasnila  da objekti  u vlasništvu RH ne
plaćaju komunalnu naknadu, svi vojni stanovi po tome također ne bi trebali plaćati komunalnu
naknadu.  Napravit  ćemo popis objekata koji  bi  podlijegali  tom zakonu,  a ima ih podosta.
Porezna uprava nalazi se u prvoj zoni, dobivaju najbolju uslugu, nalaze se u centru koji se
najviše čisti, imaju besplatan parking… u svim su prioritetima ali ne bi plaćali uslugu. S druge
strane, kada tražimo saniranje fasade objekta tada se niti ne oglase. Svakako će se poduzeti
sve i pokrenuti postupak ustavne tužbe, a ako bude trebalo ići će se i prema Europskom vijeću.

- Upitnik o fiskalnoj odgovornosti.
- Obrada kapitalnih projekata, popunjavanje tablice za ministarstvo.
- Rješenja za komunalni doprinos.
- Otvaranje ponuda nakon provedenog postupka javne nabave za Šetalište I. G. Kovačića.
- Traženje suglasnosti za glavne projekte za cestu Kendar.
- Pregled terena i popis divljih deponija – ukupno 16, sve je fotodokumentirano, evidentirano

po katastarskim česticama.
- Ovjera računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Aktivnosti vezane uz preseljenje placa.
- Izrada registra imovine za reviziju učinkovitosti.
- Ugovori za postavljanje reklama, odgovori na upite građana i firmi te izdavanje suglasnosti.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Aktivnosti vezane uz obilježavanje Uskrsa.
- Obilježavanje Dana očeva, 19. 3. 2016.
- Aktivnosti  vezane  uz  Dječju  olimpijadu.  Posla  ima  puno,  dosta  toga  je  već  realizirano,

odgajateljima su podijeljene dužnosti. Od donatora došlo je i nešto sredstava.
- Pripreme za sjednicu Upravnog vijeća.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom, izrada web stranice.

MIRNA JANEŠ
- Korisnicima su pružene sve usluge, opskrbljeni su svime što im je potrebno. Ima nešto više

posla zbog Uskrsa pogotovo što se tiče održavanja čistoće stambenih prostora i  pomoći u
pripremanju obroka.

- Poslani su izvještaji prema nadležnim institucijama – PGŽ i ministarstvu.
- Raspisan je natječaj za osobne asistente u nastavi s djecom.  
- Tražili smo dvoje kandidata kao asistente u nastavi s djecom romske nacionalnosti koji imaju

teškoća s nastavom. U razgovoru s kandidatima koji su udovoljili uvjetima natječaja nitko od
kandidata osim jedne gospođe, nije pristao raditi s romskom djecom. Ukupno je dobiveno 9
zamolbi za 2 asistenta, te će se natječaj ponoviti kako bi se pronašao još jedan kandidat. 

DAVORIN KOOBUČAR
- Sukladno  Planu  održan  je   kolegij  voditelja  s  direktorom  u  cilju  operativnog  plana  za

predstojeće aktivnosti.  Želimo povećati  ponudu i  ići  s  udrugama prema korisnicima da ih
dovedemo  na  naše  prostore  i  da  koriste  naše  objekte.  Razgovarali  smo  s  pročelnicom
Upravnog odjela za obrazovanje i školstvo, a učestali su kontakti sa školskim ustanovama u
PGŽ kako bi se što više animirala školska djeca.

- Kako bi se povećao promet na skijalištu Platak uveden je novi režim rada tj. pojačano noćno
skijanje.

- Organizacija sportsko rekreacijskog druženja Grada i GSC-a.



GORDANA PISKAČ
- Cesta Kendar: geometri su bili na terenu, napravljen je geodetski elaborat formiranja parcele

ceste,  ishođeno  je  uvjerenje  da  je  elaborat  u  skladu  s  građevnom dozvolom,  trenutno  se
prikupljaju potpisi susjeda na elaborat, slijede aktivnosti provedbe i formiranja katastra ceste.
Kontaktiran je Palfinger vezano za natječaj za prodaju zemljišta dok Englezi još nisu dobili
suglasnost HABOR-a.

- Komunalni redar obišao je teren i evidentirao 16 divljih odlagališta. Pripremljena je Odluka o
mjerama za sprečavanje nekontroliranog deponiranog otpada, a trenutno se pronalazi način
njihove sanacije. Neki deponiji nalaze se na zemljištu koje je na upravljanju HŠ i njima će se
izdati rješenje i obveza za sanaciju. Jedna lokacija nalazi se neposredno uz državnu cestu pa će
se  Hrvatskim  cestama  izdati  rješenje  i  obveza  za  sanaciju.  7  lokacija  se  kontinuirano
pojavljuju unutar romskih naselja, a nekoliko ih je sanirano u proljetnoj akciji. Predviđeno je
cca 35.000 kuna dok se trošak procjenjuje na 40.000 kuna. Financirat će se kontejneri i odvoz
smeća  dok  je  sve  drugo  na  volonterskoj  bazi,  te  će  se  uz  pomoć  udruga  sanirati  divlja
odlagališta od kojih je najproblematičnije ono u Velikoj Lešnici. Problematična je i lokacija u
Dedinu.
Davorin Klobučar navodi da se 2. travnja održava velika međunarodna eko akcija u Brodu na
Kupi na koju dolazi veliki broj ekologa, djece školske dobi te se isti mogu uključiti u akciju
čišćenja divljih odlagališta.

- Priprema Odluke o načinu pružanja usluga prikupljanja miješanog i biorazgradivog otpada.
- Dobivena je muzeološka koncepcija, u pripremi je dokumentacija za prijavu za EU sredstva.
- U pripremi je dokumentacija vezana za prijenos vodnih građevina komunalnom poduzeću. 
- Od „Risnjak – Delnice“ d.o.o. dobiveni su podaci o poslovanju dimnjačarske službe. 

NIKOLINA MUHVIĆ
- DUUDI  je  poslan  zahtjev  za  suglasnost  za  Dom HV kako  bi  se  započelo  s  postupkom

dobivanja građevne dozvole.
- Sudu je dostavljena dokumentacija za knjižnicu i mesnicu radi povezivanja zemljišnih knjiga i

knjige položenih ugovora.
- Rješavanje zahtjeva za otkup zemljišta u Brodu na Kupi.
- Voditelj Službe nazočio je sastanku na temu strategije regionalnog razvoja RH.
- Testiranje za vježbenika.
- Lektura  službenih  novina  i  objava  odluka  sa  sjednice  Gradskog  vijeća  na  web.  Slanje

Službenih novina u Ured Vlade RH.
- Pismo podrške za projekte Kotar teatra, Prepelinca i Glazbenih susreta Gorskog kotara radi

prijava na natječaje.
- Obavijest o odbacivanju prijave za javne potrebe za dvije udruge.
- Izvještaj o provedbi mjera Nacionalne strategije nasilja u obitelji.
- Otvaranje zamolbi za javne radove u dva programska područja.
- U ponedjeljak je ročite na Upravnom sudu vezano uz korištenje prostora u Brodu na Kupi.

Dovršeno u 9,20 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


